
 

 

Številka:  18. 

Datum: 20. 11. 2022 

 

Z A P I S N I K 

 

18.  seje Krajevne skupnosti Osek - Vitovlje, ki je bila dne 16. 11. 2022 v Domu krajanov 
Osek - Vitovlje, s pričetkom ob  19,30 uri.  
 
"Sejo je skladno s 13. členom Odloka o krajevnih skupnostih v Mestni občini Nova Gorica 
vodil/-a  DOMINIK LIČEN , zadnji izvoljeni predsednik ". 
 
Zapisnik je vodil/-a HELENA WINKLER.   
 
Prisotni:  Aneja Ličen, Dominik Ličen, , Anton Peršič, Helena Winkler, Franc Živec, Tanja 
Rijavec. Anton Peršič 
Odsotni: Aleš Košuta 
 

Pol ure pred pričetkom seje KS, nas je v sklopu županske predvolilne kampanije obiskala 
Damjana Pavlica. Pogovarjali smo se o zadevah, ki so bile v iztekajočem se mandatu 
župana dr. Klemna Miklaviča obljubljene, vendar ne izvedene.  

 

Dnevni red:   

1. pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje  

2. poročanje o izvedenih delih v letu 2022  

3. nedokončana dela in prioritete za leto 2023 (požarna pot, varna pot v šolo, 

označevalne table in druge odprte zadeve) 

4. predlogi oz. plan za leto 2023 

5. obisk rajonskega policaja Gabrijel Cizera 

6. pobude, mnenja, predlogi  

7. prošnje in pritožbe 

8. drugo … 



 

 

Ad 1) 

Tanja R. prebere zapisnik prejšnje seje. 

Komentarji:   

- Ostala sredstva iz participativnega proračuna so se prenesla na športno igrišče 

Vitovlje, da bo zadeva zaključena. Izvedbo igrišča vodi Anej Peršič. 

- Bankine v Vitovljah niso sanirane. 

Zapisnik smo sprejeli.  

 

Ad 2) 

Dominik L. poroča o izvedenih delih v letu 2022. 

- Trenutno se izvaja pri pokopališču (Badalič Milan). Z MONG je bilo dogovorjeno, 

da kamnito zložbo plača KS (v vrednosti cca 9.000€), kar ostane pa MONG. 

Sredstva so bila namenjena izključno za omenjen projekt.  

- Samo Žgur, Osek 104 – dal je prošnjo za razširitev poti. Pot bomo razširili in 

namestili robnike.   

- Zaključujemo pot – št. 5298/1 k.o. Osek, (od pokopališča proti Rošovšču), 

polovica poti že izvedena.  

- V izvedbi plato za ekološki otok v Oseku. Zarisano parkirišče v ribjo kost bi bila 

dobra ideja. 

Razprav na poročila ni bilo.  

 

Ad 3) 

Dominik L. poroča o nedokončanih delih in prioritetah za leto 2023. 

- Ureditev ceste pod Vilo Vitovlje,  

- Cesta Dolenje – Badaliči (kosi se udirajo, spodjeda asfalt) 

- V teku je izvedba požarne poti Badaliči – Osek (zadevo pelje MONG, KS nima nič 

pri temu) 

- zadeva Oton Winkler – damo prošnjo za historični izpis – navedemo, da je bilo kot 

javno dobro, pot se je vzdrževala s strani KS, zanima nas kaj je.  

- Označevalne table (turistična pri Malovščevih in parking table na Košaci) – ni bilo 

realizirano. Vprašanje je, ali bo naslednji svet sprejel predlog ali ne. Dušan Bremec je 

prišel na ogled, narejeno ni bilo nič.  

 

 



 

Ad 4) 

Dominik L. pove, da se bo potrebno dogovoriti kaj se bo delalo na prireditvenem prostoru 

v Vitovljah in Oseku.  

Predlog za naslednje leto je tudi zaris parkirišča v Oseku v stilu ribje kosti.  

 

Ad 5) 

Na lastno željo je prišel na obisk policist PU Nova Gorica Gabrijel Cizera. Ker je rajonski 

policist je prišel z namenom, da se predstavi, kajti skupaj bomo reševali probleme, ki 

zadevajo ceste in varnost občanov.   

Ponovno smo izpostavili prehod za pešce pri Gostilni pri Olgi. Dominik L. pove, da je 

glavni problem ovinek, poudarja pa, da ni bilo politične volje za izvedbo. Nekdo na občini 

bi se moral za to zavzeti in speljati zadevo. Financirati bi morala MONG.  

Rajonski policist je opozoril na pogoste vlome v stanovanjske hiše. Opažajo, da gre za 

rome v starejših kombijih. Opozori nas, da obvestimo vaščane naj bodo previdni.    

Ponovem obisk policista bo v novem mandatu z novimi člani. Policista na sejo povabimo 

mi.  

Ad 6) 

/ 

Ad 7) 

Prejeli smo 2 prošnji: 

- Hotimir Stibilj – izpostavil problematiko neurejenosti občinske javne ceste (parcela 

5297/1, 5297/2), ki ob vsakem močnejšem deževju pvzroči erozijo in zamakanje 

privatne lastnine. Izpostavil je, da je cesta neosvetljena in brez zaščitne ograje. 

Sklep: Ugotovili smo, da ta cesta ni kategorizirana, zato asfaltacija ni možna. Oseba 

nima stalnega bivališča v KS Osek – Vitovlje. Sklenemo, da vseeno napeljemo tampon.  

 

- Andrejka in Alfred Škarabot – prošnja za ureditev ceste (parc. št. 5312/1), ki jo je 

močno poškodovalo neurje v oktobru. Cesta vodi proti hiši Šempas 2a, spada pod 

KS Osek – Vitovlje.  

Sklep: Cesto bomo uredili. 

 

Zapisala:  Helena Winkler                            Predsednik KS Osek-Vitovlje 

             Dominik Ličen                                                                                                             


